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رئيس دانشگاه در جلسه هيئت رئيسه دانشکده پرستاری و مامايی، 

بر ضرورت تک شغله بودن مسئولان، حفظ فضای فيزيکی دانشکده، 

استفاده از خرد جمعی و جلب منابع از خارج از دانشگاه تأكيد كرد.

دكتر كريمی رئيس دانشگاه، پيش از برگزاری جلسه هيئت رئيسه 

دانشکده پرستاری و مامايی، ضمن بازديد از اين دانشکده، در 

كاس ها حضور يافت و با اساتيد و دانشجويان به گفتگو پرداخت.

 سپس در جلسه ای كه روز سه شنبه 4 ارديبهشت 1397 برگزار 

شد، دكتر عليرضا نيکبخت نصرآبادی، رئيس دانشکده پرستاری 

و مامايی، حضور رئيس دانشگاه در واحدهای محيطی و جلسات 

هيئت رئيسه دانشکده ها را نوعی نوآوری مديريتی خواند و ضمن 

بخش  به  ما  نگاه  دانشکده گفت:  هيئت رئيسه  اعضای  معرفی 

آموزش بالين نگاهی متفاوت است به گونه ای كه معتقديم بيش 

از 50 درصد از آموزش پرستاری و مامايی در بيمارستان ها اتفاق 

می افتد ازاين رو جلساتی با مترون های بيمارستان ها برگزار كرديم 

و نتايج بسيار خوبی نيز حاصل شد.

وی از حضور حدود 100 دانشجو در مقطع دكترای پرستاری و 

بهداشت باروری و نزديک به 300 دانشجوی كارشناسی ارشد در 

8 گرايش مختلف خبر داد و گفت: يکی از پرتنش ترين بخش های 

جلسه هیئت رئیسه دانشکده پرستاری و مامایی برگزار شد

رئیس دانشگاه: همدلی و مشورت موجب نشاط 
دانشکده می شود
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دانشکده، اداره تحصيات تکميلی است چراكه همه امور آموزشی 

دانشجويان تحصيات تکميلی در اين بخش پيگيری می شود. 

ماندن  ناتمام  و  بدهکاری  مامايی،  و  پرستاری  دانشکده  رئيس 

پروژه ها را از مهم ترين چالش های دانشکده در سال گذشته خواند 

و گفت: اكنون با همکاری خيرين و وزارت بهداشت، كليه بدهی ها 

پرداخت شده و عاوه بر آن با همکاری ديگر خيرين و موسسه ها 

وسايل كمک آموزشی موردنياز برای دانشکده خريداری شده است.

وی همچنين بازسازی بخش دانشجويی فرهنگی، بازسازی بوفه 

دانشکده و خريد مولاژهای متعدد را از ديگر اقدامات انجام شده 

دانست و تصريح كرد: فعاليت های مختلفی با همکاری شهرداری 

انجام  به  ازجمله آن می توان  پيگيری است كه  منطقه در حال 

برنامه های فرهنگی خوابگاه دختران در آينده نزديک اشاره كرد.

دكتر نيکبخت، با بيان اينکه اين دانشکده دارای 43 دانشجوی 

بين الملل، 22 دانشجوی اتباع و درمجموع 369 دانشجو در مقطع 

تحصيات تکميلی است، خاطرنشان كرد: در رشته مامايی، 15 عضو 

هيئت علمی، 82 دانشجوی كارشناسی مامايی، 57 دانشجوی ارشد 

و 39 دانشجوی دكترای بهداشت باروری مشغول فعاليت هستند. 

همچنين در رشته پرستاری با 45 عضو هيئت علمی، 494 دانشجوی 

كارشناسی، 228 ارشد و 45 دانشجوی مقطع دكترا فعاليت دارند.

وی در پايان از افزايش كارانه تمامی كاركنان و فراهم سازی تسهيات 

)سفر به مشهد( برای كارگران دانشکده در روز كارگر سال جاری خبر داد.

دكتر كريمی، رئيس دانشگاه، حضور در هيئت رئيسه دانشکده ها را 

فرصتی مغتنم برای آگاهی از فعاليت روزمره دانشکده ها دانست و گفت: 

وقتی در سطح مديريت دانشکده ها تغيير و تحولی صورت می گيرد، 

همگان در انتظار نتايج مثبت حاصل از تغييرات هستند چراكه افراد 

جديد با خود ايده ها و افکار جديد را وارد مجموعه می كنند.

وی چند شغله بودن معاونان و مسئولان را مثبت ندانست و تأكيد 

كرد: خصوصاً در محيط های كوچک، ذره بين ها و انتظارات بسيار 

بزرگ تر است. خوشبختانه در محيط دانشگاه افراد خاق بسياری 

حضور دارند كه می توانيد از توان و ظرفيت آنها استفاده كنيد. 

تنها كافی است سعه صدر بيشتری داشته باشيد. 

دكتر كريمی سپس به دانشکده پرستاری و مامايی توصيه كرد فضای 

انتخاب مديران گروه را قدری بازتر كرده و در اين زمينه تسهيل گر باشند.

رئيس دانشگاه، طرح برخی گله ها و شکايات از سوی اعضا را موجب 

تنزل جايگاه دانشکده خواند و يادآور شد: دلم می سوزد كه دانشکده ای 

با اين فضا، روحيه و نشاط، هر برگی كه از درختش می افتد به سرعت 

منعکس می شود. اگر می خواهيد سطح دانشکده بالا برود، اول خودتان 

احترام دانشکده و اعضای آن را حفظ كنيد. بی شک خوراكی كه مواد 

اوليه آن را خودمان آماده كرده ايم نمی تواند خروجی ديگری داشته 

باشد. البته من در جايگاه رئيس دانشگاه هرگز تحت تأثير اين موضوعات 

قرار نمی گيرم و شما شاهد برخورد من با پرستاران در سال های رياستم 

بر بيمارستان ها بوده ايد اما مطمئن باشيد احترام دانشکده ها از داخل 

دانشکده شروع می شود و تا وقتی خودتان جايگاه را حفظ نکنيد انتظار 

نداشته باشيد فردی از بيرون دانشکده آن را برای شما حفظ كند.
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وی در ادامه بر ضرورت حفظ فضای سبز دانشکده پرستاری و مامايی 

تأكيد كرد و افزود: اين دانشکده فضای بسيار خوبی دارد و خوشبختانه 

در طول سال ها حفظ شده است. درحالی كه اغلب بيمارستان ها با 

ساخت وساز فضای خودشان را از دست داده اند. افرادی در سال های 

گذشته، اين فضا را ساختند و ما امروز آنها را از بين می بريم.

دكتر كريمی، در بخش ديگری از سخنان خود، جذب منابع از 

خيرين و مراكز بيرون از دانشگاه را مثبت ارزيابی كرد و گفت: 

نرسد.  دانشکده  به  و شروط  با شرط  پولی  هيچ  باشيد  مراقب 

دانشکده بايد در عين جذب سرمايه، سياست گذاری آن را خود 

بر عهده بگيرد و آن را بر اساس نيازهای دانشکده هزينه كند.

رئيس دانشگاه، مشورت كردن و توجه به پيشنهاد های افراد را موجب 

طرح ايده های متفاوت دانست و گفت: گاهی پيشنهادهای خوبی كه 

از سوی افراد مطرح می شود می تواند به نفع دانشکده باشد و موجب 

نشاط شود. اين برای ما افتخار است كه بگوييم به نظرات خوب افراد 

توجه كرده ايم تا اينکه بگوييم اين نظر ماست.

با  وی درمجموع دانشکده پرستاری را دانشکده ای زنده، شاداب 

پتانسيل های بالا خواند و اظهار داشت: وقتی فضای كاری مناسبی 

داشته باشيد، می توانيد انتظار كار خوب از افراد هم داشته باشيد. خوب 

است كه حرف تمامی اعضای دانشکده حتی افراد بی منطق را بشنويد.

دكتر كريمی، ارتباط دانشکده با بالين را نقطه قوت فعاليت ها عنوان 

كرد و گفت: اگر مترون در جايگاه واقعی خود باشد، دانشکده می تواند 

تعامات بسيار خوبی با آنها داشته باشد. سعی كنيد اين تعامات دوسويه 

باشد و شما نيز برنامه ای برای حضور در بيمارستان ها داشته باشيد.

رئيس دانشگاه در پايان معاونان دانشگاه را افرادی همراه و تسهيل 

گر خواند كه می توانند در شرايط مختلف مشاوره های مناسبی را به 

دانشکده ارائه دهند.

توضيـح اينکـه در ايـن جلسـه، هركـدام از اعضای هيئت رئيسـه 

دانشـکده پرسـتاری و مامايی به بيان نقطه نظرات و دغدغه های 

پرداختند. خود 


